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Årets svenska entomolog
möte, nr 29 i ordningen, 
arrangerades av Sörmlands
entomologerna och ägde 
rum i Nyköping 35 augusti. 
Som brukligt fanns i pro
grammet, förutom årsstäm
man för Sveriges Entomologiska 
Förening, exkursioner, föredrag och 
allmänt mingel. Dessa dagar i början 
av augusti bjöd, liksom de föregående 
juliveckorna, på ordentlig värme. En 
och annan liten regnskur med inslag 
av åska passerade snabbt förbi, dock 
utan att nämnvärt svalka de drygt 50 
deltagarna.

Efter inkvartering på Good Morning 
Hotel och en stärkande middag ägna
des fredagskvällen först åt ett föredrag 
av Sörmlandsentomologernas ordfö
rande Jan Sjöstedt om den uppföljning 
av storfjärilar vid Sörmlandskusten 
som han har bedrivit i 35 år. Därefter 
tändes ett antal lampor på framför allt Ryssbergs
toppen i hotellets närhet. Tillströmningen av fjä

rilar och en del andra insekter var relativt god. I 
Artportalen finns ca 350 fynd inlagda från kvällen, 
till en viss del samma arter från olika observatörer 
men ändå många olika arter.

Lördagens årsstämma leddes föredömligt av Inge
mar Struwe. Alla årsmöteshandlingar kan man hitta 

på www.sef.nu/arsmoteshandlingar/. 
Det fanns inga konstigheter i den eko
nomiska redovisningen. SEFkassören 
Östen Gardfjell har mycket god ordning 
på sin kassabok. Intäkter och kostnader 
var av samma storleksordning som tidi
gare – föreningen omsätter ca ½ miljon 
kr per år, varav 90% avser tidskrifterna 
Entomologisk Tidskrift och Yrfän. Med 
en vinst på ca 60 000 kr uppgår SEFs 
kapital till ca 750 000 kr. Det går alltså 
ihop.

Den verksamhetsplan som presen
terades och klubbades igenom inne
höll inga nyheter. SEF fortsätter med 
pågående verksamheter, där fortsatt 
utgivning av ET och Yrfän stod först på 
listan. Av planens 15 punkter var samt
liga desamma som i årets verksamhets
plan. Budgeten såg följaktligen också ut 
som tidigare.
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Även styrelsen fick fort
satt mandat med en änd
ring. Julia Stigenberg hade 
avsagt sig omval och ersat
tes av Monika Sunhede.

Mats Jonsell, som har 
varit redaktör för ET under 
hela 17 år(!), har fått ett nytt 
jobb och tror inte att det går 
att kombinera med redak
törskapet. Sökandet efter 
en ny redaktör pågår. Mats 
sitter dock kvar tills frågan 
om en lämplig efterträdare 
är löst.

Kajsa Mellbrand gav en 
redogörelse för Faunaväk
teriet i SEFs regi. Verksam
heten utvecklas och pengar 
finns! Vad faunaväkteriet är 
kan man läsa om på www.
sef.nu/faunavakteri/ och den 
som är intresserad av att bli faunaväktare kan kon
takta VEKs samordnare Oskar Gran (oskargran@
gmail.com).

Lördagens eftermiddagsexkursion gick till 
Linudden, ett naturreservat på Arnölandet ca 5 km 
sydost om Nyköping. Här förundrades vi över den 
enorma mängd raps och rovfjärilar som slogs om 
de bästa matplatserna på den blommande åker renen. 
Förutom själva naturreservatet fanns ett större ört
rikt blandskogsområde med gott om död ved. På 
Artportalen finns i skrivande stund ett 50-tal arter 
rapporterade från denna exkursion.

Söndagens exkursion gick till Nynäs slott, ca 2 
mil ostnordost om Nyköping. Här koncentrerade vi 
oss på en bergknalle där trumgräshoppan var vanlig. 
Både högljudda flygande hanar och promenerande 
honor fanns till beskådande. Även från denna lokal 
finns ett antal fynd inlagda i Artportalen.

Nästa svenska entomologmöte, det trettionde, 
kommer Sydostentomologerna att hålla i. Prelimi
närt blir vi inbjudna till Öland med inkvartering på 
folkhögskolan i Ölands Skogsby. Där var vi också 
på det tionde entomologmötet 1999. Efter 20 år 
åker vi till Öland igen!

Trumgräshoppornas möte. Till vänster hanen, till höger honan.

Jan Sjöstedt informerar om Nynäs slott och dess omgivningar.


